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BRM-V.0002.4.2014 
 

 
Protokół Nr XXXIX/14 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 
 z dnia 26 maja 2014 r. 
 
 

Sesja odbyła się w sali Regionalnego Centrum Biblioteczno-
Multimedialnego w Szydłowcu ul. Kolejowa 9b. 
 
Na sesji obecnych było 15 radnych.  
W sesji udział wzięli – burmistrz A. Jarzyński, zastępca burmistrza 
K. Ziółkowski, skarbnik I. Czarnota, radca prawny I. Zielezińska, główny 
specjal. ds. adm-prawnych i nadzoru B. Boruszewski, sołtysi, kierownicy 
wydziałów i jednostek podległych Gminie oraz osoby zaproszone i  młodzież 
z Zespołu Szkół  im. Korpusu Ochrony Pogranicza. 
 
Ad.1. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bednarczyk otworzyła sesję, 
powitała zebranych i przewodniczyła obradom. 
 
Ad.2. 
Przewod. obrad przedstawiła ustalony porządek sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr XXXVII z dnia 28 marca 2014 r. i Nr XXXVIII 

z dnia 15 kwietnia 2014 r. 
4. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 
5. Informacja burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie art. 257 

pkt 1 ustawy o finansach publicznych. 
6. Informacja o realizacji uchwał Rady podjętych na ostatniej sesji. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru sołectw Szydłówek I i Szydłówek II gmina Szydłowiec, 

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru południowo-zachodniej części miasta Szydłowca, część II, 

c) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru południowo-zachodniej części miasta Szydłowca, część III, 

d) regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie gminy Szydłowiec, 

e) zmieniająca uchwałę Nr 167/XXV/13 Rady Miejskiej w Szydłowcu 
z dnia 20 lutego 2013 r. w sprawie wyboru przedstawicieli Rady 
Miejskiej w Szydłowcu do Komisji ds. Stypendiów Sportowych, Nagród 
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i Wyróżnień, 
f) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2014 – 2025, 
g) zmian w uchwale budżetowej na rok 2014 

8. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego za rok 2013. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach 

skierowanych do Rady w okresie między sesjami oraz trybie ich załatwiania. 
12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie obrad. 
 
 
Z-ca burmistrza K. Ziółkowski wniósł o zdjęcie z porządku dzisiejszych obrad 
pkt 7a tj. podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru sołectw Szydłówek I i Szydłówek II 
gmina Szydłowiec. 
 
Radny M. Plewa zwrócił się o wyjaśnienie, dlaczego ten punkt jest 
zdejmowany z porządku sesji. 
 
Z-ca burmistrza K. Ziółkowski wyjaśnił, że ci, co byli na posiedz. komisji 
wiedzą, że plan Szydłówka I i II był dwa razy wykładany, dwa razy był 
prezentowany i za każdym razem wpływają wnioski różniące się od tych, które 
na daną chwilę obowiązują. Tak się dzieje w tej chwili. Po ostatnich rozmowach 
znowu wpłynął do Rady 1 wniosek zbiorowy, który podpisało 50 osób 
i dwadzieścia parę wniosków indywidualnych. Dotyczy to rozbieżności jednego 
z terenów, który jest położony pomiędzy drogą przebiegającą przez Szydłówek 
a drogą krajową E7. Stąd jest dzisiaj propozycja zdjęcia z porządku obrad tej 
uchwały i przedstawienie na następną sesję innego rozwiązania uchwalenia tego 
planu. 
 
Przewod. obrad poddała wniosek pod głosowanie. 
za – 13 głosów /jednogłośnie/ 
 
Przewod. obrad poinformowała, że w punkcie 7 zmieni się tylko numeracja 
literowa następująco: 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru południowo-zachodniej części miasta Szydłowca, część II, 
b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru południowo-zachodniej części miasta Szydłowca, część III, 
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c) regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 
dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Szydłowiec, 

d) zmieniająca uchwałę Nr 167/XXV/13 Rady Miejskiej w Szydłowcu 
z dnia 20 lutego 2013 r. w sprawie wyboru przedstawicieli Rady 
Miejskiej w Szydłowcu do Komisji ds. Stypendiów Sportowych, 
Nagród i Wyróżnień, 

e) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2014 – 2025, 

f) zmian w uchwale budżetowej na rok 2014 
 

Ad.3. 
Przewod. obrad poinformowała, że protokoły Nr XXXVII/14 i Nr XXXVIII/14 
były wyłożone do wglądu i ewentualnych uzupełnień w Biurze Rady Miejskiej 
w obowiązującym terminie. Do dnia sesji nie zgłoszono uwag i wniosków wobec 
powyższego zaproponowała przyjęcie ich bez odczytania. 
 
Następnie poddała pod głosowanie: 
za – 13 głosów /jednogłośnie/ 
 
 
Ad.4. 
Informację z prac Burmistrza pomiędzy sesjami Rady Miejskiej w Szydłowcu za 
okres od 15 kwietnia do 25 maja 2014 r. przedstawił burmistrz Andrzej 
Jarzyński. 

 
I. Burmistrz wydał następujące Zarządzenia: 

1. Zarządzenie Nr 44/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 17 kwietnia 2014 
roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego instytucji kultury 
pn. Szydłowieckie Centrum Kultury i Sportu – ZAMEK za 2013 rok. 

2. Zarządzenie Nr 45/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 22 kwietnia 2014 
roku w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu oraz w planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2014. 

3. Zarządzenie Nr 46/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 22 kwietnia 2014 
roku w sprawie ogłoszenia II pisemnego przetargu ofertowego 
nieograniczonego na sprzedaż pojazdów i powołania komisji przetargowej. 

4. Zarządzenie Nr 47/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 5 maja 2014 roku 
w sprawie powołania obwodowych komisji wyborczych w wyborach do 
Parlamentu Europejskiego zarządzonych na dzień 25 maja 2014 roku. 

5. Zarządzenie Nr 48/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 5 maja 2014 roku 
w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu oraz w planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2014. 

6. Zarządzenie Nr 49/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 12 maja 2014 roku 
w sprawie sporządzenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do dzierżawy 



 4

w trybie bezprzetrgowym na okres 3 lat, położonej w Szydłowcu przy 
ul. Kościuszki, a przeznaczonej pod garaż blaszak oraz drewutnie. 

7. Zarządzenie Nr 50/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 12 maja 2014 roku 
w sprawie ogłoszenia przetargu na zbycie nieruchomości gruntowych, 
położonych w Szydłowcu przy ul. Kościuszki oraz powołania komisji 
przetargowej. 

8. Zarządzenie Nr 51/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 12 maja 2014 roku 
w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu na zbycie nieruchomości 
gruntowych, położonych w Szydłowcu przy ul. Książek Stary i Parkowej 
oraz powołania komisji przetargowej. 

9. Zarządzenie Nr 52/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 12 maja 2014 roku 
w sprawie procedury kontroli zarządczej na poziomie Gminy Szydłowiec – 
II poziom kontroli zarządczej. 

10. Zarządzenie Nr 53/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 12 maja 2014 roku 
w sprawie wprowadzenia systemu kontroli zarządczej w Urzędzie Miejskim 
w Szydłowcu. 

11. Zarządzenie Nr 54/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 12 maja 2014 roku 
w sprawie określenia zasad sporządzania oraz określenia wzoru zakresu 
obowiązków służbowych, uprawnień i odpowiedzialności pracownika 
zatrudnionego w Urzędzie miejskim w Szydłowcu. 

12. Zarządzenie Nr 55/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 12 maja 2014 roku 
w sprawie wprowadzenia systemu zastępstw w przypadku nieobecności 
w pracy pracownika Urzędu Miejskiego w Szydłowcu. 

13. Zarządzenie Nr 56/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 13 maja 2014 roku 
w sprawie przekazania sprawozdania finansowego Gminy Szydłowiec za 
2013 rok. 

14. Zarządzenie Nr 57/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 13 maja 2014 roku 
w sprawie powołania komisji przetargowej do przygotowania 
i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 
remont budynku zamku w Szydłowcu – roboty uzupełniające. 

15. Zarządzenie Nr 58/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 15 maja 2014 roku 
w sprawie powołania likwidatora Samorządowego Zakładu Usług 
Komunalnych w Szydłowcu oraz określenia czynności likwidacyjnych. 

16. Zarządzenie Nr 59/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 20 maja 2014 roku 
w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu oraz w planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2014. 

17. Zarządzenie Nr 60/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 20 maja 2014 roku 
w sprawie sporządzenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do 
sprzedaży, położonych w Szydłowcu przy ul. Folwarcznej i ul. Partyzantów. 

18. Zarządzenie Nr 61/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 21 maja 2014 roku 
w sprawie przeznaczenia lokalu mieszkalnego do sprzedaży na rzecz 
najemcy w drodze bezprzetrgowej oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do sprzedaży. 
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II. Burmistrz przekazał do Rady Miejskiej w Szydłowcu następujące 
projekty uchwał: 

1. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru południowo – zachodniej części 
miasta Szydłowca, część II. 

2. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru południowo – zachodniej części 
miasta Szydłowca, część III. 

3. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wymiaru godzin bezpłatnego 
nauczania, wychowania i opieki w przedszkolach samorządowych 
prowadzonych przez Gminę Szydłowiec oraz określenia wysokości opłat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego w czasie przekraczającym ten 
wymiar. 

4. Projekt uchwały zmieniająca uchwałę nr 167/XXV/13 Rady Miejskiej 
w Szydłowcu z dnia 20 lutego 2013 roku w sprawie wyboru przedstawicieli 
Rady Miejskiej w Szydłowcu do Komisji ds. Stypendiów Sportowych, 
Nagród i Wyróżnień. 

5. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 
2025. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2014. 
7. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

Burmistrza Szydłowca z wykonania budżetu i sprawozdania finansowego. 
8. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szydłowca 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok. 
 
Ponadto Burmistrz: 
- przekazał przygotowaną przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 

w Szydłowcu „Ocenę zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla 
Gminy Szydłowiec, 

- przekazał sprawozdanie z działalności Burmistrza Szydłowca za 2013 
rok. 

- udzielał odpowiedzi na interpelacje radnych oraz wnioski Komisji 
Stałych Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

- w okresie od 15 kwietnia do 25 maja 2014 roku Burmistrz wydał 4 
decyzje umorzeniowe w podatku od nieruchomości na łączną kwotę 
1.265,00 zł., oraz 1 decyzję w łącznym zobowiązaniu pieniężnym na 
kwotę 12,00 zł.  

 
/Na sesję przybyła radna I. Świątkiewicz-Woda. Liczba radnych zwiększyła się 
do 14/ 
 
 
 
Ad.5. 
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Skarbnik I. Czarnota przedstawiła zmiany wprowadzone w budżecie Gminy 
Szydłowiec w trybie art. 257 pkt 1 ustawy o finansach publicznych pomiędzy 
sesjami, tj. od 15 kwietnia do 25 maja 2014 r.  

 
1. Zarządzeniem Burmistrza Nr 45 z dnia 22 kwietnia 2014 r.- zwiększono plan 

dochodów i wydatków o kwotę 117.692 zł 
- Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 36 zwiększono plan w dziale 010 

rozdz. 01095 o kwotę 45.140 zł z przeznaczeniem na zwrot podatku 
akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do 
produkcji rolnej,  

- Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 25 zwiększono plan w dziale 854 
rozdz. 85415 o kwotę 72.552 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie 
świadczeń pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym. 

 
3. Zarządzeniem Burmistrza Nr 48 z dnia 2 maja 2014 r.- zwiększono plan 

dochodów i wydatków o kwotę 14.258 zł 
- Decyzją Nr DRD-980/1/14 zwiększono plan dochodów i wydatków 

o kwotę 14.258zł z przeznaczeniem na przygotowanie i przeprowadzenie 
wyborów do Parlamentu Europejskiego. 

 
4. Zarządzeniem Burmistrza Nr 59 z dnia 20 maja 2014 r.- zwiększono plan 

dochodów i wydatków o kwotę 16.020 zł 
- Decyzją Nr DRD-980/9/14 zwiększono plan dochodów i wydatków 

o kwotę 16.020 zł z przeznaczeniem na przygotowanie i przeprowadzenie 
wyborów do Parlamentu Europejskiego. 

 
Razem zwiększono plan dochodów i wydatków pomiędzy sesjami o kwotę 
147.970 zł. 
 
 
Ad.6. 
Zastępca burmistrza K. Ziółkowski przedstawił informację z realizacji uchwał 
podjętych na ostatniej sesji. Poinformował, że na ostatniej sesji w dniu 
15 kwietnia 2014 r. Rada Miejska podjęła uchwały: Nr 232/XXXVIII/14 jest 
w trakcie realizacji, Nr 233/XXXVIII/14 jest w trakcie realizacji, 
Nr 234/XXXVIII/14–będzie realizowana w ciągu całego 2014 roku, 
Nr 235/XXXVIII/14 - jest w trakcie realizacji,  
 
 
Ad.7a. 
Insp. Albert Krzewiński przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru południowo-
zachodniej części miasta Szydłowca, część II  
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Poinformował, że dnia 29 października 2007 r. Rada Miejska 
w Szydłowcu podjęła uchwałę nr 69/XVII/07 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
południowozachodniej części miasta Szydłowca. Następnie w dniu 2. lipca 2009 
Rada Miejska w Szydłowcu podjęła uchwałę Nr 194/XL/09 w sprawie korekty 
załącznika graficznego do uchwały z dnia 29 października 2007 r. 
Nr 69/XVII/07. 

Uchwała powyższa stanowiła podstawę do opracowania projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, który poddano 
procedurze opiniowania i wyłożenia do publicznego wglądu. W trakcie 
wyłożenia do publicznego wglądu, zgłoszone zostały uwagi dotyczące zmian 
w zaproponowanym w planie układzie komunikacyjnym oraz funkcjonalno- 
przestrzennym na niektórych terenach.  

W wyniku przeprowadzonej analizy zgłoszonych uwag uznano, że część 
z nich może być uwzględniona, co wymagać będzie wprowadzenia zmian 
ustaleń planu w zakresie rozwiązań funkcjonalno- przestrzennych 
i komunikacyjnych na części terenów. Ponadto po zakończeniu wyłożenia 
wpłynęły dodatkowe uwagi proponujące zmianę przebiegu obwodnicy miasta 
Szydłowca na odcinku między ul. Piaskową a ul. Folwarczną. 

Dla usprawnienia dalszego procedowania prac nad planem uznano za 
celowe wydzielenie części terenów z obszaru objętego niniejszym planem 
i poddanie ich odrębnemu procedowaniu. 
W tym celu Rada Miejska w Szydłowcu podjęła uchwałę Nr 131/XX/12 z dnia 
19 października 2012 r. zmieniającą uchwałę Nr 69/XVII/07 Rady Miejskiej 
w Szydłowcu z dnia 29 października 2007 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
południowozachodniej części miasta Szydłowca, uściśloną uchwałą 
Nr 194/XL/09 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 2 lipca 2009 r., na podstawie 
której plan mógł być uchwalony w IX-ciu częściach, których granice określono 
ww. uchwale. Przedmiotem niniejszej uchwały jest część II. 

W wyniku realizacji uchwały stworzono projekt planu miejscowego cz. II, 
który podlega uchwaleniu a następnie ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Mazowieckiego. 

Rozwiązania przyjęte w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego południowo-zachodniej części miasta Szydłowca cz. II są 
zgodne z ustaleniami Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Szydłowiec (Uchwała Nr 97/XVI/2012 Rady Miejskiej 
w Szydłowcu z dnia 25 marca 2012 r.). 
Biorąc pod uwagę powyższe, podjęcie uchwały jest uzasadnione. 
Poinformował, że w czasie procedury planistycznej wpłynęło kilka uwag, 
z czego część została uwzględniona przez Burmistrza. Natomiast w zał. Nr 2 do 
proj. uchwały znajdują się 4 uwagi, które nie zostały uwzględnione przez 
Burmistrza w całości, bądź zostały uwzględnione w części. Zakres 
uwzględnienia lub jego brak wynika z uwarunkowań przestrzennych albo 
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z obowiązujących przepisów odrębnych, bądź z niezgodności z obowiązującym 
Studium.  
 
Poinformował, że Rada jest zobowiązana do głosowania za podtrzymaniem 
wniosku burmistrza lub przeciw podtrzymaniu wniosku burmistrza. Nadmienił, 
że nie podtrzymanie wniosku burmistrza, czyli uwzględnienie którejkolwiek 
z uwag spowoduje ponowienie procedury i ponowne wyłożenie projektu planu 
do publicznego wglądu.  
 
Następnie insp. A. Krzewiński odczytywał nieuwzględnione uwagi złożone do 
projektu planu wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 30 lipca do 21 
sierpnia 2013 r. zawarte w zał. nr 2 do przedstawionego proj. uchwały 
a przewod. obrad poddawała je kolejno pod głosowanie: 
 
1. Szymkiewicz Ewa –sprzeciw na utworzenie drogi 1KDD.  
Uzasadnienie: wyznaczona w planie droga publiczna klasy dojazdowej 
oznaczona symbolem 1KDD, stanowi przedłużenie istniejącej już ulicy Lipowej. 
Droga ta pełni bardzo ważną rolę w skomunikowaniu całego obszaru i docelowo 
ma połączyć ul. Lipową z ul. Wymysłów. W projekcie planu droga 1KDD 
stanowi jeden z głównych filarów układu komunikacyjnego łącząc ze sobą 
pozostałe ciągi komunikacyjne wyznaczone na tym obszarze. Wobec tego 
uwaga nie może zostać uwzględniona. 
 
Przewod. poddała pod głosowanie:  
za podtrzymaniem rozstrzygnięcia burmistrza – 13 głosów, wstrzymujących się 
– 1 głos. 
 
/Na sesję przybył radny M. Koniarczyk. Liczba radnych zwiększyła się do 15/ 
 
2. Urbańscy Irena i Stanisław – sprzeciw przeciwko przeprowadzeniu drogi 

1KDD przez działki składających uwagę w obecnym miejscu. 
Uzasadnienie: Wyznaczona w planie droga publiczna klasy dojazdowej 
oznaczona symbolem 1KDD, stanowi przedłużenie istniejącej już ulicy 
Lipowej. Droga ta pełni bardzo ważną rolę w skomunikowaniu całego 
obszaru i docelowo ma połączyć ul. Lipową z ul. Wymysłów. W projekcie 
planu droga 1KDD stanowi jeden z głównych filarów układu 
komunikacyjnego łącząc ze sobą pozostałe ciągi komunikacyjne wyznaczone 
na tym obszarze. 
- propozycja zaprojektowania przebiegu drogi południowym skrajem 

działek składających uwagę.  
Uzasadnienie: Zaproponowana zmiana przebiegu drogi dojazdowej byłaby 
korzystna jedynie dla składających uwagę, nie zaś dla interesu społecznego 
mieszkańców obszaru objętego planem. Przeprowadzenie drogi publicznej 
w tym miejscu uniemożliwiłoby dokonanie racjonalnych podziałów działek 
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budowlanych na tym terenie. Nowe podziały wymagałyby zaplanowania 
wielu dróg wewnętrznych co w efekcie wpłynęłoby negatywnie na ład 
przestrzenny. Wobec tego uwaga nie może zostać uwzględniona. 

 
Przewod. poddała pod głosowanie:  
za podtrzymaniem rozstrzygnięcia burmistrza – 13 głosów, wstrzymujących się 
– 2 głosy. 

 
3. Matla Beata i Tomasz – protest przeciwko ustalonej w projekcie wysokości 

stawki opłaty planistycznej. Wniosek o zmniejszenie stawki.  
Uzasadnienie: Wysokość opłaty planistycznej została ustalona w projekcie 
planu na poziomie 30%. W uchwalonej już części I planu również przyjęto taką 
stawkę. Zmniejszenie wysokości opłaty planistycznej byłoby więc 
niesprawiedliwe wobec pozostałych mieszkańców południowo-zachodniej 
części miasta. Ponadto opłata ta, pobierana jest tylko w przypadku sprzedaży 
nieruchomości w ciągu pierwszych pięciu lat od uchwalenia planu. Oznacza to, 
że nie przyczyni się ona do wzrostu cen nieruchomości na tym obszarze 
w dłuższej perspektywie i nie wpłynie również na stan zagospodarowania. 
 
Przewod. poddała pod głosowanie:  
za podtrzymaniem rozstrzygnięcia burmistrza – 13 głosów, wstrzymujących się 
– 1 głos. 
 
- prośba o zmianę przebiegu drogi 1KDD, tak aby jej kształt pozwalał 

w pełni zagospodarować działki wnioskodawców. Podanie propozycji 
zmian przebiegu tej drogi.  

Uzasadnienie: Wyznaczona w planie droga publiczna klasy dojazdowej 
oznaczona symbolem 1KDD, stanowi przedłużenie istniejącej już ulicy Lipowej. 
Droga ta pełni bardzo ważną rolę w skomunikowaniu całego obszaru i docelowo 
ma połączyć ul. Lipową z ul. Wymysłów. Proponowana przez wnioskodawców 
zmiana niewiele wnosi do układu komunikacyjnego. Wymagałaby ponadto 
przedłożenia podobnego wniosku przez innych właścicieli działek przez które 
przebiega. W związku z powyższym uwaga nie może zostać uwzględniona. 
 
Przewod. poddała pod głosowanie:  
za podtrzymaniem rozstrzygnięcia burmistrza – 13 głosów, wstrzymujących się 
– 1 głos. 
- wniosek o zamianę ciągu pieszo-jezdnego 6KPJ na 2KDD.  

Uzasadnienie: Przedstawione w projekcie planu ciągi pieszo-jezdne mają za 
zadanie usprawnić komunikację. W projekcie planu wyznaczono trzy drogi 
publiczne klasy dojazdowej (1KDD, 2KDD i 3KDD). Pozostałe drogi wskazane 
na rysunku planu mają charakter ciągów pieszo-jezdnych, których zadaniem jest 
usprawnienie obsługi komunikacyjnej terenów zabudowy. Wprowadzenie 
dodatkowego fragmentu drogi dojazdowej zamiast ciągu pieszo-jezdnego nie 
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znajduje też uzasadnienia ze względu na możliwości finansowe Urzędu Miasta. 
W związku z powyższym uwaga nie może zostać. 
 
Przewod. poddała pod głosowanie:  
za podtrzymaniem rozstrzygnięcia burmistrza – 12 głosów, wstrzymujących się 
– 3 głosy. 

 
Następnie insp. A. Krzewiński odczytał nieuwzględnioną uwagę złożoną do 
projektu planu wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 5 listopada do 
27 listopada 2013 r. zawartą w zał. nr 2 do przedstawionego proj. uchwały.  
 
1. Szymkiewicz Ewa - nie wyrażenie zgody na drogę 1KDD i 2KDD. 
Uzasadnienie: Wyznaczone w planie drogi publiczne klasy dojazdowej 
oznaczone symbolami 1KDD i 2KDD stanowią przedłużenie istniejących już 
działek drogowych. Droga 1KDD jest przedłużeniem ulicy Lipowej (działka 
nr 1981/32) Droga ta pełni bardzo ważną rolę w skomunikowaniu całego 
obszaru i docelowo ma połączyć ul. Lipową z ul. Wymysłów. Droga 2KDD jest 
przedłużeniem drogi znajdującej się na działkach nr 1981/49 oraz 1981/31. 
W projekcie planu drogi 1KDD i 2KDD stanowią główne filary układu 
komunikacyjnego łącząc ze sobą pozostałe ciągi komunikacyjne wyznaczone na 
tym obszarze oraz umożliwiają racjonalną obsługę znaczącej części obszaru 
objętego planem miejscowym. Wobec tego uwaga nie może zostać 
uwzględniona. 
 
Przewod. poddała pod głosowanie:  
za podtrzymaniem rozstrzygnięcia burmistrza – 14 głosów, wstrzymujących się 
– 1 głos. 
 
Opinie komisji: 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Infrastruktury, która wydała 
opinię pozytywną. 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały: 
za –14 głosów, wstrzymujących się- 1 głos. 
 
 
Ad.7b. 
Insp. Albert Krzewiński przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru południowo-
zachodniej części miasta Szydłowca, część III. 

Poinformował, że dnia 29 października 2007 r. Rada Miejska 
w Szydłowcu podjęła uchwałę nr 69/XVII/07 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
południowozachodniej części miasta Szydłowca. Następnie w dniu 2. lipca 2009 
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Rada Miejska w Szydłowcu podjęła uchwałę Nr 194/XL/09 w sprawie korekty 
załącznika graficznego do uchwały z dnia 29 października 2007 r. Nr 
69/XVII/07. 
Uchwała powyższa stanowiła podstawę do opracowania projektu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego, który poddano procedurze 
opiniowania i wyłożenia do publicznego wglądu. W trakcie wyłożenia do 
publicznego wglądu, zgłoszone zostały uwagi dotyczące zmian 
w zaproponowanym w planie układzie komunikacyjnym oraz funkcjonalno- 
przestrzennym na niektórych terenach. W wyniku przeprowadzonej analizy 
zgłoszonych uwag uznano, że część z nich może być uwzględniona, co 
wymagać będzie wprowadzenia zmian ustaleń planu w zakresie rozwiązań 
funkcjonalno- przestrzennych i komunikacyjnych na części terenów. Ponadto po 
zakończeniu wyłożenia wpłynęły dodatkowe uwagi proponujące zmianę 
przebiegu obwodnicy miasta Szydłowca na odcinku między ul. Piaskową 
a ul. Folwarczną. 
Dla usprawnienia dalszego procedowania prac nad planem uznano za celowe 
wydzielenie części terenów z obszaru objętego niniejszym planem i poddanie 
ich odrębnemu procedowaniu. 
W tym celu Rada Miejska w Szydłowcu podjęła uchwałę Nr 131/XX/12 z dnia 
19 października 2012 r. zmieniającą uchwałę Nr 69/XVII/07 Rady Miejskiej 
w Szydłowcu z dnia 29 października 2007 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
południowozachodniej części miasta Szydłowca, uściśloną uchwałą Nr 
194/XL/09 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 2 lipca 2009 r., na podstawie 
której plan mógł być uchwalony w IX-ciu częściach, których granice określono 
ww. uchwale. Przedmiotem niniejszej uchwały jest część III. 
W wyniku realizacji uchwały stworzono projekt planu miejscowego cz. III, 
który podlega uchwaleniu a następnie ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Mazowieckiego. 
Rozwiązania przyjęte w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
południowo-zachodniej części miasta Szydłowca cz. III są zgodne z ustaleniami 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Szydłowiec (Uchwała Nr 97/XVI/2012 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 
25 marca 2012 r.). Biorąc pod uwagę powyższe, podjęcie uchwały jest 
uzasadnione. 
 
Następnie insp. A. Krzewiński odczytywał nieuwzględnione uwagi złożone do 
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego południowo-
zachodniej części miasta Szydłowca, część III zawarte w zał. nr 2 do 
przedstawionego proj. uchwały a przewod. obrad poddawała je kolejno pod 
głosowanie: 
 
1. Stanik Jerzy - protest i brak zgody dla przeprowadzenia dróg 4KPJ i 6KPJ 

przez działki składającego uwagę. Wnioskujący argumentuje, iż 
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przeprowadzane drogi zniszczą sad i drzewostan znajdujący się na jego 
terenie. 

Uzasadnienie: Wyznaczone w planie ciągi pieszo-jezdne 4KPJ i 6KPJ służą 
obsłudze komunikacyjnej terenów 4MN i 5MN. Dają one możliwość 
wydzielenia działek budowlanych o rozmiarach i parametrach zgodnych 
z ustaleniami planu oraz właściwych dla obszarów podmiejskich. Brak ww. 
ciągów pieszo-jezdnych uniemożliwiłby wielu właścicielom nieruchomości 
znajdujących się na terenach 4MN i 5MN, zagospodarowanie ich działek 
budowlanych w sposób zgodny z ustaleniami planu a także przyczyniłby się do 
chaotycznego rozwoju zagospodarowania tego obszaru. W związku 
z powyższym uwaga nie może zostać uwzględniona. 
 
Przewod. poddała pod głosowanie:  
za podtrzymaniem rozstrzygnięcia burmistrza – 14 głosów, wstrzymujących się 
– 1 głos. 
 
2. Lisakowie Ewa i Krzysztof - prośba o zmianę projektowanej drogi 1KDD 

na drogę wewnętrzną i ograniczenie jej szerokości z 10 m do 7 m aby linie 
rozgraniczające drogi nie wkraczały w granice działek składających uwagę. 

Uzasadnienie: Wyznaczona w planie droga publiczna klasy dojazdowej 
oznaczona symbolem 1KDD, stanowi jedyne na tym obszarze powiązanie 
ul. Górnej z ul. Narutowicza. Droga ta pełni więc bardzo ważną rolę 
w skomunikowaniu całego obszaru i stanowi jeden z głównych filarów układu 
komunikacyjnego łącząc ze sobą pozostałe ciągi komunikacyjne wyznaczone na 
tym obszarze. Pełniąc tak istotną rolę dla społeczności, droga ta powinna stać się 
drogą publiczną. Jej obecna szerokość w liniach rozgraniczających jest 
natomiast minimalną szerokością, jaką może posiadać droga publiczna klasy 
dojazdowej. W związku z powyższym uwaga nie może zostać uwzględniona. 
 
Przewod. poddała pod głosowanie:  
za podtrzymaniem rozstrzygnięcia burmistrza – 13 głosów, wstrzymujących się 
– 2 głosy. 
 
Opinie komisji: 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Infrastruktury, która wydała 
opinię pozytywną. 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały: 
za –14 głosów, wstrzymujących się- 1 głos. 
Ad.7c. 
Proj. uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy 
Szydłowiec przedstawiła Henryka Kałużyńska Kier. Działu Pomocy 
Środowiskowej MOPS. 
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Zmiana Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Szydłowiec 
podyktowana została ustaleniami z kontroli przeprowadzonej przez Mazowiecki 
Urząd Wojewódzki w Warszawie – Wydział Polityki Społecznej.  

Kontrola została przeprowadzona w miesiącu październiku 2013 roku. 
Obejmowała ona między innymi zakres realizacji zadań dotyczących 
przyznawania stypendiów szkolnych i zasiłków szkolnych. Osoba kontrolująca 
zakwestionowała § 12 pkt 1 regulaminu, w którym brak było zapisu, że do 
wniosku o przyznanie stypendium dołącza się rachunki i faktury na zakupione 
materiały szkolne i pomoce naukowe. Wprowadzono więc tę zmianę w § 12 
pkt 1 lit. C i od nowego roku szkolnego 2014/2015 osoby składające wnioski 
będą zobowiązane do składania rachunków i faktur na zakupione materiały 
i pomoce szkolne. 
 
Opinie komisji: 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Edukacji, która wydała opinię 
pozytywną. 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Budżetu, która wydała opinię 
pozytywną. 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Statutowej, która wydała 
opinię pozytywną. 
 
W dyskusji zabrał głos radny M. Koniarczyk, który poinformował, że ma 
kilka pytań i uwag do proj. uchwały: 
1) w § 5 ust. 3 jest zapis o przedłożeniu oświadczenia. Zapytał czy to 

oświadczenie jest potrzebne, jeżeli dopisano w § 12 te rachunki, faktury itd. 
2) w tym samym § 5 ust. 1 pkt c jest zapis, że świadczenia pieniężnego, 

w przypadku uznania przez Burmistrza Miasta Szydłowca..... - należy 
zmienić na Burmistrza Szydłowca. 

3) w § 12 ust. 1 a jest podana podstawa prawna –wg. radnego należałoby 
dopisać konkretnie nr Dz. U. z którego roku itd. 

4) na stronie internetowej MOPS jest informacja, że nie należy załączać faktur. 
Spytał czy ten zapis się zmieni? 

5) na stronie internetowej MOPS jest zamieszczony regulamin. Podstawa 
prawna tego regulaminu to jest uchwała z 2012 roku. Zapytał, na jakiej 
podstawie i jakich kryteriów mieszkańcy otrzymywali świadczenia 
pieniężne? 

6) spytał czy dokonano zmiany w § 17 i czy jest on już prawidłowy?  
7) zapytał o wysokość dotacji celowej, którą otrzymuje Gmina od Wojewody. 

Jeżeli w planie budżetowym było 415 tys. zł to chciałby się dowiedzieć, 
jaka wysokość została przeznaczona z tej dotacji na ten cel.  

 
Radny K. Gula, jako przewod. Komisji Edukacji stwierdził, że proj. uchwały 
był omawiany na posiedzeniu komisji i można było zadać te pytania i zgłosić 
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uwagi na posiedzeniu. Radny na posiedzeniu żadnych pytań ani wniosków nie 
zgłaszał.  
 
Skarbnik I. Czarnota odpowiedziała, że w planie budżetowym dotacja 
Wojewody to kwota 326 tys. zł.  
 
Kier. H. Kałużyńska odniosła się do uwagi § 12 pkt 1a - w słowniczku tego 
regulaminu w pkt 9 jest szczegółowo zapisany powyższy Dziennik Ustaw. 
 
Radna I. Świątkiewicz-Woda zwróciła uwagę, że ta uchwała dotyczyła tylko 
poprawki w tym paragrafie natomiast cały regulamin był przyjęty dużo 
wcześniej.  
 
Radny M. Plewa wyjaśnił, o co chodzi. W § 12 jest podane „Do wniosku 
o przyznanie stypendium szkolnego dołącza się: i między innymi te rachunki. 
„Do wniosku o przyznanie stypendium szkolnego: dołącza się – rachunki 
i faktury. A wcześniej jest mowa: „w przypadku przyznania stypendium 
szkolnego – więc chodzi dokładnie o tą samą rzecz. Jeśli faktury to jednak nie 
oświadczenie. I słusznym jest żeby wykreślić to słowo „oświadczenie”  
 
H. Kałużyńska stwierdziła, że trzeba w § 5 wykreślić ust. 3. 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie wniosek o wykreślenie w § 5 ust. 3: 
za –13 głosów/jednogłośnie/ 
Poinformowała, że uwagi zauważone na posiedzeniu Komisji Budżetu zostały 
wprowadzone do projektu. 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały: 
za –14 głosów/jednogłośnie/ 
 
 
Ad.7d. 
Bolesław Boruszewski główny specjal. ds. adm-prawnych i nadzoru 
przedstawił proj. uchwały zmieniający uchwałę Nr 167/XXV/13 Rady Miejskiej 
w Szydłowcu z dnia 20 lutego 2013 r. w sprawie wyboru przedstawicieli Rady 
Miejskiej w Szydłowcu do Komisji ds. Stypendiów Sportowych, Nagród 
i Wyróżnień –  

W związku ze złożoną rezygnacją przez radnego Marka Koniarczyka 
z prac w Komisji ds. Stypendiów Sportowych, Nagród i Wyróżnień zachodzi 
konieczność uzupełnienia składu w/w komisji o przedstawiciela Rady Miejskiej. 
Zgodnie z § 3 ust 13 uchwała Nr 157/XXIII/12 Rady Miejskiej w Szydłowcu 
z dnia 18 grudnia 2012r. w sprawie zasad, trybu przyznawania, wstrzymywania 
i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości okresowych stypendiów sportowych 
oraz nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe, a także innych osób 
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wyróżniających się osiągnięciami w działalności sportowej w skład Komisji 
wchodzi pięciu członków tj.: 

1) dwóch przedstawicieli Rady Miejskiej w Szydłowcu, w tym, co najmniej 
jeden z Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia, Spraw Społecznych 
i Socjalnych, wybranych uchwałą Rady Miejskiej w Szydłowcu, 

2) dwóch przedstawicieli Burmistrza Szydłowca, 
3) jeden przedstawiciel Gminnej Rady Sportu w Szydłowcu. 

Ponieważ radny Marek Koniarczyk w Komisji ds. Stypendiów Sportowych, 
Nagród i Wyróżnień reprezentował Komisję Edukacji, Kultury, Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Socjalnych Rady Miejskiej to również z tej komisji winien być 
wybrany przedstawiciel do Komisji ds. Stypendiów Sportowych, Nagród 
i Wyróżnień. 
 
Opinie komisji: 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Edukacji, która wydała opinię 
pozytywną i zaproponowała do składu Komisji radnego Krzysztofa Gulę, 
który wyraził zgodę. 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Budżetu, która wydała opinię 
pozytywną. 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Statutowej, która wydała 
opinię pozytywną. 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały: 
za –14 głosów, wstrzymujących się – 1 głos. 
 
 
Ad. 7e. 
Skarbnik I. Czarnota przedstawiła proj. uchwały zmieniający uchwałę 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2025  
 
Opinie komisji: 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Budżetu, która wydała opinię 
pozytywną. 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały: 
za –15 głosów /jednogłośnie/ 
 
Ad.7f. 
Skarbnik I. Czarnota przedstawiła proj. uchwały w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej na rok 2014. 
 
Opinie komisji: 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Budżetu, która wydała opinię 
pozytywną. 
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Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały: 
za –15 głosów /jednogłośnie/ 
 
 
Ad.8. 
Jadwiga Kopycka pełnomocnik ds. społecznych i współpracy z organizacjami 
pozarządowymi przedstawiła sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy 
Gminy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego za rok 2013 /w zał. do prot./ 
 
 
Ad. 9.  
Radny T. Poziomkowski zapytał czy jest postęp prac przy budynkach 
socjalnych przy ul. Piaskowej. Przypomniał, że w ubiegłym roku część środków 
w budżecie była zarezerwowana na to zadanie i w tym roku również.  
‐ zwrócił się o wykoszenie trawy przy ul. Moniuszki. 
 
Radna D. Jakubczyk zapytała, dlaczego nie jest jeszcze postawiona wiata 
przystankowa w miejscowości Łazy. Zadanie to było zaplanowane w ramach 
funduszu sołeckiego w 2013 roku. Kiedy ta sprawa będzie sfinalizowana? 
‐ kiedy zacznie się realizacja tegorocznych zadań w ramach funduszu 

sołeckiego. Słyszała, że od m-ca lipca. Stwierdziła, że efektem tak późnego 
rozpoczęcia realizacji jest to, że nie wszystkie zadania do końca roku są 
wykonane. W sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu jest wykazane 
wykonanie tego zadania w 100% a to się mija z prawdą. 

‐ po raz kolejny spytała, na jakim etapie znajduje się sprawa drogi gminnej 
w Majdowie. Stwierdziła, iż wie, że postępowanie toczy się w sądzie. 
Zwróciła się o odpowiedź w tym temacie. 

 
Radny W. Cieloch zapytał o dom przy ul. Sportowej, który jest własnością 
gminy. Jest to pustostan i młodzież ten budynek wykorzystuje na różnego 
rodzaju imprezy. Zapytał czy można dokonać rozbiórki tego budynku. 
‐ zapytał o remonty cząstkowe dróg – głównie o drogi polne w północnej 

części gminy i na osiedlu Nad Zalewem. Czy już jest coś wykonywane. 
‐ już kilkakrotnie zgłaszał wykonanie zajazdu dla śmieciarki w m. Zastronie. 

Śmieciarka nie ma możliwości zawrócenia.  
‐ na drodze Korzyce - Omięcin w połowie wsi jest dół. Zwrócił się 

o nawiezienie żużla w to miejsce i wyrównanie. 
‐ podobnie druga droga w Korzycach, która też wymaga nawiezienia żużlem 

i wyrównania jej. Jest to droga równoległa do drogi powiatowej koło szkoły. 
Ewentualnie sołtys wskaże, o którą drogę chodzi. 
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‐ był przetarg na kanał burzowy na osiedlu Podzamcze i były jakieś 
nieścisłości. Zapytał czy ten projekt został unieważniony i trzeba robić 
nowy, czy będą poniesione jakieś konsekwencje finansowe ze strony Gminy. 

 
Radna B. Grzyb podziękowała za dwie osoby, które przyznano do sprzątania 
m. Zdziechów. Poinformowała, że te osoby uzbierały 20 worków śmieci. 
Stwierdziła, że to głównie młodzież zanieczyszcza środowisko i dewastuje 
przystanki. 
- podziękowała za oczyszczenie i remont wiat przystankowych.  
- zwróciła się o wykoszenie trawy w rowach. 
 
Radny T. Rut zgłosił dwie drogi do remontu – są to drogi powiatowe.  
Sadek Mały – Kierz Niedźwiedzi i Sadek Duży – do E7 do Baraku. 
Zwrócił się o wysłanie pisma w tej sprawie do Starostwa: 
 
Radny W. Winiarski zwrócił uwagę na remonty cząstkowe dróg. Radni muszą 
sobie zdać sprawę, że są określone środki przewidziane w budżecie. Wiadomo, 
że każdy chce swoją drogę wyremontować. Radny zwrócił się o znalezienie 
jakieś dodatkowych środków w budżecie na ten cel.  
‐ zwrócił się w imieniu młodych strażaków OSP w Majdowie o przeznaczenie 

pewnych środków na system powiadamiania sms o grożącym 
niebezpieczeństwie. 

‐ słupy energetyczne, linie energetyczne wymagają remontu i jest to w gestii 
zakładów energetycznych. Zwrócił się o wystąpienie, aby zakłady 
odpowiedzialne za przystąpiły do remontu. Niewielkie anomalie pogodowe 
powodują przerwy w dostawie prądu w naszej gminie.  

 
Radna I. Świątkiewicz-Woda podziękowała za wykonanie chodnika przy 
ul. Staszica między blokami na oś. Wschód. 
- zapytała, kiedy można się spodziewać budowy parkingu przy tej ulicy od 
strony ogrodzenia przedszkola. 
- stwierdziła, że co roku składa wnioski do budżetu zwracając się o wykonanie 
zagospodarowania terenu między blokami przy ul. Staszica. Teren ten wygląda 
strasznie – jakiś chodnik z połamanych płyt, jakaś zepsuta piaskownica, jakieś 
marne drzewa. To jest przestrzeń, z której mieszkańcy mogliby korzystać. Tam 
się nic nie robi. Stwierdziła, że nie wie, kto za to odpowiada, ale trzeba to 
zagospodarować. 
 
Radny M. Koniarczyk – przeczytał a następnie przedłożył interpelacje na 
piśmie. Zwrócił się o udzielenie odpowiedzi na interpelacje złożone na sesji 
w dniu 28 marca i 15 kwietnia, na które nie uzyskał odpowiedzi i udzielenie 
odpowiedzi na piśmie./w zał. do prot./ 
„1. Wnoszę o wykaz wszystkich ulic w mieście Szydłowcu, które na dzień 
dzisiejszy nie posiadają kanalizacji sanitarnej lub deszczowej ewentualnie 
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obydwu oraz wykazu wszystkich sołectw, w których brak jest infrastruktury 
wodociągowej.  
2. Chciałbym wrócić do interpelacji złożonych pisemnie na sesji w dniu 28 
marca tego roku tj. interpelacji nr 6, 11, 12 na które do dzisiaj nie otrzymałem 
odpowiedzi, a także z dnia 15 kwietnia nr 1, 2 i 3 na które także nie otrzymałem 
odpowiedzi. Oczekuję odpowiedzi na piśmie zgodnie z terminami ustawowymi. 
3. Zwracam się o przekazanie /przesłanie mailem/ materiałów zgromadzonych 
w obecnym kształcie tj. Strategii Rozwoju Oświaty Gminy Szydłowiec na lata 
2014-2019.” 
 
Wiceprzewod. L. Jakubowski podziękował za remont drogi w miejscowości 
Chustki koło mleczarni. Podziękował pracownikom Wydziału Komunalnego za 
profesjonalne i poważnie podejście do tematu.  
- poinformował, że występuje problem z zanieczyszczaniem terenu na 
przystankach autobusowych przy trasie E7 nie tylko w m. Chustki, Zdziechów. 
Należy to uprzątać szczególnie przy trasie E7. Jest to niepotrzebna wizytówka 
dla naszej gminy. 
- przyłączył się do apelu uprzątnięcia zgromadzonych nieczystości, jakiegoś 
dzikiego wysypiska na działce przy ul. Sowińskiego na przeciw ZUS. 
Stwierdził, że trzeba poszukać sposobu likwidacji tego poprzez straż pożarną, 
sanepid itp.  
 
Radny J. Depo pochwalił wykonanie przełożenia płytek chodnikowych na 
ul. Kościuszki i wykonanie nowego chodnika w części przy ul. Hubala. 
Stwierdził, że aż się prosi żeby dalej pociągnąć ten chodnik. 
- zwrócił się o wykonanie wjazdu od ul. Kościuszki w stronę cmentarza /do 
ul. Brzozowej/. Tam jest stara trylinka i ten teren jest zaniżony w stosunku do 
chodnika. To nie jest wygodne ani dla pieszych ani dla wózka z dzieckiem.  
 
Wiceprzewod. A. Łyczek podziękował za wykonanie chodnika od Orlika do 
kładki, przez którą można przejść na ul. Sportową. 
‐ na rogu ul. Sportowej i Folwarcznej na prywatnej posesji rośnie ładny 

czerwony krzew. Jest on za wysoki i zasłania widoczność samochodom 
jadącym z góry ul. Folwarczną. Zwrócił się z prośbą o jego przycięcie. 

‐ bulwersuje go zapadnięty dach na budynku przy ul. Sowińskiego./dawny 
browar/ Mieszkańcy wiedzą, że jest to budynek prywatny, ale ktoś, kto 
wjeżdża do Szydłowca nie wie a wygląda to okropnie. Spytał czy jest 
sposób, aby zmusić tego właściciela do rozbiórki albo wykonania remontu. 
Widać, że to jest obiekt stary, zabytkowy i ulega stopniowemu zniszczeniu.  

‐ w imieniu wyborców ul. Parkowej, którzy mają zastrzeżenia, co do sposobu 
niezrozumiałej wyceny gruntu przeznaczonego do sprzedaży. Mieszkańcy 
mają możliwość nabycia działek przyległych na poprawę zagospodarowania 
już posiadanej nieruchomości. Zastrzeżenie budzi niezrozumiały sposób 
wyceny gruntu przeznaczonego do sprzedaży. Występuje duża różnica 
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pomiędzy cenami sąsiednich działek np. 46 zł za 1 m2 i 21 zł za 1 m2. 
Stwierdził, że z tego, co wie to wycena została wykonana przez 
rzeczoznawcę majątkowego i jest prawidłowa, ale jak to ludziom 
wytłumaczyć. Stwierdził, że osobiście wybierze się do Burmistrza, aby 
porozmawiać na ten temat. 

 
Radny K. Gula zgodził się z wypowiedzią radnego A. Łyczka w sprawie 
krzewu i radnego W. Cielocha odnośnie budynku, w którym obecnie zbiera się 
młodzież. Stwierdził, że należy to zburzyć.  
‐ zapytał czy jest u nas inwentaryzacja dróg. Jeśli nie to byłoby dobrze założyć 

żeby znać – długość dróg, w jakim stanie są drogi, rodzaj nawierzchni, które 
są wyremontowane, czy są przy nich gaz, woda i inne media. 

‐ zapytał czy woda w fosie jest już oczyszczona, bo wykonywane były prace 
oczyszczające a ona nadal jest brudna. Czy tak zostanie czy będzie jeszcze 
oczyszczana? 

 
Radny W. Cieloch zwrócił się o wyjaśnienie, co burmistrz planuje w sprawie 
budynku po byłej szkole w Wysocku. Budynek jest dewastowany. Są już 
powybijane szyby a teren wokół budynku jest zarośnięty trawą. Zwrócił się 
z prośbą o zajęcie się tym problemem. 
 
Radny P. Bloch zgłosił potrzebę wyrównania ulicy Wymysłów, bo to jest 
jedyna droga dojazdowa do posesji dla mieszkańców. 
 
Wiceprzewod. K. Bednarczyk – ul. Piękna jest zanieczyszczona, chwasty na 
chodniku, 
‐ przy ul. Staszica /między Przychodnią Zdrowia a Kirkutem/ wylewa się 

woda i płynie ulicą i chodnikiem,  
‐ z Szydłówka pod Świerczkiem - droga powiatowa nie ma możliwości 

wyjechania, bo tak jest zarośnięte pobocze, 
‐  w imieniu rodziców dzieci uczęszczających do szkoły im. Jana Pawła II 

podziękowała za wykonanie parkingu. 
 
 
Ad.10.  
Burmistrz A. Jarzyński poinformował, że w związku z tym, iż nastąpiła bardzo 
duża różnorodność zgłaszanych spraw w interpelacjach jutro odbędzie się 
odprawa ze wszystkimi odpowiedzialnymi osobami i postara się, aby tematy, 
które są drażliwe, nurtujące radnych i społeczeństwo a wpływające 
niekorzystnie na obraz i estetykę zostały jak najszybciej uregulowane 
i wszystkie odpowiedzi były udzielone w odpowiednim czasie. 
 
 
Ad.11. 
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Przewod. obrad poinformowała o pismach, które wpłynęły do RM: 
‐ protest pani Joanny W. dot. uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru sołectw Szydłówek I i Szydłówek 
II gmina Szydłowiec, 

‐ stanowisko Rady Sportu Gminy Szydłowiec odnoszące się do interpelacji 
radnego M. Koniarczyka, 

‐ pismo jako odpowiedź radnego M. Koniarczyka do Przewod. Gminnej Rady 
Sportu, 

‐ pismo Iwony W. z żądaniem usunięcia jej danych osobowych zawartych 
w interpelacji radnej D. Jakubczyk w protokole Nr XXXVI/14 
a zamieszczonych w BIP na stronie UM. Poinformowała, że dane zostały 
usunięte. Jednocześnie przypomniała radnym i zwróciła się z prośbą 
o przestrzeganie ustawy o ochronie danych osobowych gdyż nie można 
ujawniać publicznie danych osobowych bez wyraźnej pisemnej zgody 
zainteresowanego.  

‐ pismo do przewod. stałych Komisji RM o określanie przed rozpoczęciem 
obrad trybu i zasad prowadzenia posiedzeń. 

 
 
Ad.12.  
Radny M. Plewa w związku z tym, że Burmistrz tak skrócił do minimum 
odpowiedzi, że zupełnie na żadne oczywiste pytanie nie odpowiedział radny 
jednak dopytywał - co z tą budową budynku z mieszkaniami socjalnymi, co 
z budynkiem po szkole w Wysocku, co z wiatą przystankową. To są proste 
pytania i byłoby sympatycznie gdyby burmistrz zechciał się do nich odnieść, 
gdyż na te pytania nie trzeba odpowiedzi na piśmie. 

‐ zwrócił uwagę na zdarzenie, o którym poinformował go radny 
M. Koniarczyk. Kiedyś na jedno z posiedzeń Komisji poszedł, jako gość 
i przewodniczący odmówił mu zabierania głosu. To jest bulwersujące. 
Uważa, że przykro by mu było gdyby jego cos takiego spotkało. W Statucie 
jasno jest powiedziane, że każdy członek Rady Miejskiej może być obecny 
na posiedzeniu każdej komisji i zabierać głos, zadawać pytania a jedynie, co 
nie może to głosować. Więc radny zwrócił się do przewodniczących komisji, 
aby mieli na uwadze, że jest Statut, który jasno to określa. I zaapelował, aby 
nie robić sobie nawzajem przykrości.  

Radny K. Gula przypomniał, że kiedyś mówił o zejściach do parku od strony 
ul. Kąpielowej i ul. Sowińskiego. Zapytał czy w ogóle jest możliwość zmiany 
tych zejść. Tam jest tak stromo, nie ma schodków ani nawet poręczy. 

Przewod. obrad przypomniała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały 
w sprawie Statutu Gminy wobec powyższego zwróciła się do przewodniczących 
Komisji o pracę nad tym materiałem. 
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Poinformowała, że Komisja Rewizyjna zakończyła prace i opinia została 
przesłana do RIO. Zaproponowała sesję na dzień 16 czerwca br. godzina do 
ustalenia. 

 
Burmistrz A. Jarzyński odpowiedział radnej D. Jakubczyk, że jutro odbywa 
się rozprawa sądowa w sprawie drogi, o którą pytała. 
Podkreślił, że interpelacje traktuje poważnie w związku z powyższym tak jak 
powiedział wcześniej na dzień jutrzejszy jest zwołana narada po to żeby 
wszystkie te interpelacje omówić i jak najszybciej udzielić pisemnych 
odpowiedzi.  
 
Radnemu W. Cielochowi odpowiedział, że budynek przy ul. Sportowej będzie 
definitywnie rozebrany.  
 
 
Ad.13. 
Na tym porządek XXXIX sesji został wyczerpany. 
 
Przewod. obrad zamknęła obrady wypowiadając formułę „Wysoka Rado, 
zamykam XXXIX sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu” 
 
Czas trwania sesji od godz. 10

00
 do godz. 1300 

 
Rada podjęła uchwały od Nr 236 do Nr 241/XXXIX/14  
 
Głosy w głosowaniu jawnym przeliczał Łukasz Stasiak. 
 
 
 Protokołowała:      Przewodnicząca obrad: 

Krystyna  
Jachowska- Sadura       Krystyna Bednarczyk 
 
 
 
W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych osobowych, działając 
w interesie osób fizycznych. Podstawa prawna art.5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej z dnia 
6 września 2001 r. (Dz. U. z 2001 r. Nr 112, poz. 1198 ze zm.) oraz w związku z art. 1 ust. 1 ustawy z dnia 
29 sierpnia 1997 r. o ochronie danych osobowych (Dz. U. 2002 r. Nr 101, poz. 926 ze zm.)  
Wyłączenia dokonała Krystyna Jachowska-Sadura – Inspektor Biura Rady Miejskiej w Szydłowcu.  

 
SPROWOZDANIE Z REALIZACJI „PROGRAMU WSPÓŁPRACY 

GMINY Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI ORAZ 

PODMIOTAMI PROWADZĄCYMI DZIAŁALNOŚĆ POŻYTKU 

PUBLICZNEGO ZA ROK 2013 
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 Przyjęty Uchwałą NR 144/XXII/12 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 26 listopada 

2012r. „Program Współpracy Gminy Szydłowiec z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2013” określił 

zakres zadań przewidziany do realizacji przez podmioty prowadzące działalność pożytku 

publicznego. Mieściły się w nim zadania z obszaru profilaktyki, pomocy społecznej 

i promocji zdrowia, nauki, edukacji, oświaty i wychowania, upowszechnienia, kultury 

fizycznej i sportu, krajoznawstwa oraz wypoczynku dzieci i młodzieży. 

 

 W 2013 roku wspierano realizację zadań publicznych w trybie ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. Realizowane w tym 

trybie zadania obejmowały upowszechnienie kultury, kultury fizycznej i sportu, 

krajoznawstwo oraz wypoczynek dzieci i młodzieży. Ogólna kwota wydatkowana przez 

Gminę Szydłowiec na wspieranie zadań publicznych zleconych 45 organizacjom 

pozarządowym w 2013 roku wyniosła 120 000 zł. 

 

 Organizacje pozarządowe wniosły wkład w realizację poszczególnych projektów. 

Z jednej strony były to zaangażowanie i kreatywność, z drugiej zaś wymierne środki 

finansowe, a także wkład  pozafinansowy, czyli głównie aktywność wolontariuszy. Nierzadko 

organizacje pozyskiwały dzięki swoim staraniom fundusze lub wsparcie finansowe 

sponsorów prywatnych.  

 

 W przedsięwzięciach zrealizowanych w 2013r. uczestniczyły głównie dzieci 

i młodzież szkół podstawowych i gimnazjalnych z terenu Gminy Szydłowiec. 

 

 

Burmistrz Szydłowca 

Andrzej Jarzyński 

 

INFORMACJA O ZREALIZOWANYCH ZADANIACH PUBLICZNYCH 

I WYSOKOŚCI KOSZTÓW REALIZACJI TYCH ZADAŃ 

 W 2013 ROKU 
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Zadanie 1: Organizowanie wypoczynku zimowego dla dzieci i młodzieży  

 

Do konkursu przystąpiło 14 organizacji pozarządowych takich jak: 

 

1. UKS „JUNIOR” w Majdowie 

2. UKS „TĘCZA” w Wysokiej 

3. Klub Sportowy „VIKTORIA” w Szydłowcu 

4. UKS „KORONA” w Szydłowcu     

5. Stowarzyszenie „MUSHIN” w Szydłowcu   

6. Stowarzyszenie Sportowe Tańca Tow. w Szydłowcu  

7. Fundacja Osiem Marzeń w Szydłowcu  

8. Stowarzyszenie Pomocy Osobom Niepełnosprawnym w Szydłowcu  

9. Rodzinna Akademia Sportu w Szydłowcu 

10. Szydłowieckie Towarzystwo Sportowe w Szydłowcu 

11. UKS „SPARTAKUS” w Szydłowcu   

12. UKS „OLIMPIA” w Sadku  

13. Parafialny Zespół „Caritas” w Szydłowcu  

14. MKS „SZYDŁOWIANKA” w Szydłowcu  

 

Burmistrz na ten cel przeznaczył 25.000 zł. Wypoczynek zimowy był zorganizowany 

w okresie ferii zimowych które trwały od 28.01.2013 – 08.02.2013 r. 

Zawarto czternaście umów w formie wsparcia realizacji zadania publicznego. 

Celem głównym realizacji zadania publicznego było wskazanie dzieciom i młodzieży alternatywnych, 

„trzeźwych” form spędzania czasu wolnego podczas ferii zimowych w 2013 r. oraz ugruntowanie 

w nich nawyku kreatywnego i racjonalnego gospodarowania czasem wolnym. Zadanie publiczne 

zostało zrealizowane poprzez zajęcia sportowe, rekreacyjno- turystyczne, wzbogacone o realizację 

zajęć profilaktyczno- wychowawczych. 

 

Zadanie 2: Prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych.  

 

Do konkursu przystąpiło 14 organizacji pozarządowych takich jak: 

1. UKS „REKORD” w Szydłowcu 

2. MKS „SZYDŁOWIANKA” w Szydłowcu 

3. MKS „SZYDŁOWIANKA” w Szydłowcu 
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4. UKS „JUNIOR” w Majdowie  

5. Stowarzyszenie Sportowego Tańca Towarzyskiego  w Szydłowcu   

6. Klub Sportowy „VIKTORIA” w Szydłowcu  

7. K.S „AKADEMIA PIŁKARSKA SZYDŁOWIEC” w Szydłowcu 

8. UKS „SPARTAKUS” w Szydłowcu  

9. Szydłowieckie Towarzystwo Sportowe w Szydłowcu  

10. UKS „KORONA” w Szydłowcu  

11. Stowarzyszenie „MUSHIN” w Szydłowcu  

12. Rodzinna Akademia Sportu w Szydłowcu  

13. UKS „TĘCZA” w Wysokiej  

14. UKS „OLIMPIA” w Sadku  

 

Zawarto czternaście umów w formie wsparcia realizacji zadania publicznego. 

Na w/w zadanie Burmistrz przeznaczył 25.000 zł. 

Celem szczegółowym tego rodzaju działania było: 

 rozbudzenie zainteresowań różnymi formami aktywności ruchowo- zdrowotnej,  

 ukazanie perspektyw zdrowego życia i drogi do satysfakcji osobistych bez zażywania 
alkoholu i innych substancji psychoaktywnych, 

 udział w aktywności fizycznej ukierunkowanej na zdrowie, wypoczynek i sport. 

Zadanie publiczne zostało zrealizowane poprzez zajęcia sportowe, rekreacyjno- turystyczne 

wzbogacone o realizację zajęć profilaktyczno- wychowawczych. 

Zadanie 3: Organizacja wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży. 

Do konkursu przystąpiło 17 organizacji pozarządowych takich jak: 

1. Katolickie Stowarzyszenie Młodzieży O/Szydłówek 

2. UKS „Spartakus ” w Szydłowcu 

3. Stowarzyszenie Sportowego Tańca Towarzyskiego w Szydłowcu 

4. Katolickie Stowarzyszenie Młodzieży przy Parafii p.w. św. Zygmunta w Szydłowcu 

5. Parafialny Zespół Caritas Parafii p.w. św. Zygmunta w Szydłowcu 

6. Stowarzyszenie MKS „SZYDŁOWIANKA” w Szydłowcu 

7. UKS „Tęcza” przy PSP w Wysokiej 

8. Stowarzyszenie MKS „SZYDŁOWIANKA” w Szydłowcu 

9. Klub Sportowy „VIKTORIA” w Szydłowcu 

10. UKS „OLIMPIA” przy PSP w Sadku 

11. Klub Sportowy „VIKTORIA” w Szydłowcu 
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12. Związek Strzelecki w Szydłowcu 

13. Szydłowieckie Towarzystwo Sportowe w Szydłowcu 

14. UKS „JUNIOR” przy ZS w Majdowie 

15. Klub Biegacza „ENDORFINA” w Szydłowcu 

16. UKS „GRANICA” przy ZS im. KOP w Szydłowcu 

17. UKS „KORONA” przy PSP nr 1 w Szydłowcu 

 

Zawarto siedemnaście umów w formie wsparcia realizacji zadania publicznego.  

W postępowaniu konkursowym udzielono dotacji na rzecz stowarzyszeń działających na terenie 

Gminy Szydłowiec, w celu wspierania lokalnych organizacji pozarządowych działających na rzecz 

lokalnej społeczności.  

Na w/w zadanie Burmistrz przeznaczył 60.000 zł.  

Na małe dotacje Burmistrz przeznaczył 10 000 zł, na które wpłynęło trzy oferty.  Dotacje otrzymały : 

1. Stowarzyszenie MKS „SZYDŁOWIANKA” w Szydłowcu. 

2. Stowarzyszenie Klub Sportowy „VIKTORIA” w Szydłowcu. 

3. Wspólnota Ziemi Szydłowieckiej w Szydłowcu. 

Zadania publiczne były realizowane poprzez wdrażanie programów sportowych, rekreacyjnych, 

wychowawczo – profilaktycznych, w ramach prowadzonych zajęć w czasie wakacji. 

 

 

 

 

 

 
 


